
PROTOKÓŁ NR 29/09

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

które odbyło się 18 września 2009 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30, zakończyło – o 18:00. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Lucjan Łągiewka,

3. Andrzej Machnica,

4. Zbigniew Mazurak,

5. Henryk Płoński.

Nieobecny usprawiedliwiony: Tomasz Nowicki.

Zaproszeni goście:

1. Roman Kołodziej.

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Dyskusja i podjęcie ostatecznego wniosku w sprawie P. Wiolety Długosz.

3. Sprawy różne.

4. Zakończenie - wnioski.

Ad. 1  Po wystąpieniu  P.  Długosza  na posiedzeniu  RM Komisja  Rewizyjna ustaliła  jeszcze  jedno 

spotkanie na dzień 18.09.2009.

Ad. 2  W związku z wystąpieniem P. Długosza Tadeusza na sesji Rady Miejskiej w dniu 10.09.2009 i 

zarzutom przeciw radnym, którzy nic nie robią w kierunku, aby P. Wioleta Długosz z rodziną otrzymała lokal 

mieszkalny z Urzędu Miasta, członkowie komisji rewizyjnej wnikliwie przeanalizowali problem Pani Długosz, 

który początek miał 03.03.2008 r. (takimi dokumentami dysponuje komisja rewizyjna).

Według  komisji  rewizyjnej  (jednogłośnie)  należy  Pani  Wiolecie  Długosz  wraz  z  rodziną  przyznać  lokal 

mieszkalny zapewniając tym samym warunki do godnego życia. Jest to w gestii Pana Burmistrza.

Ad. 3 W sprawach różnych komisja zapoznała się z treścią pisma Państwa Kruk. Nie podjęła w tym 

temacie żadnych wniosków, gdyż zasady sprzedaży lokali mieszkalnych reguluje uchwała.

Na tym posiedzenie zakończono.

 

  Wnioski:

1. Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej  Kowary wnioskuje do Burmistrza Miasta,  który jako instancja 
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zatwierdza przydział lokalu mieszkalnego, aby przyczynił się otrzymania mieszkania przez P. Wioletę 

Długosz z rodziną.

Według  wszystkich  członków komisji  Pani  Wioleta  Długosz  spełnia  wszelkie  kryteria,  aby  zostać 

najemcą mieszkania.

Społeczna  Komisja  Mieszkaniowa  jest  organem  opiniotwórczym,  a  Pan  Burmistrz  jako  organ 

wykonawczy  Gminy  z  mocy  przepisów  ustawy  o  samorządzie  gminnym  jest  właściwy  do 

gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem  Gminy  i  w  ramach  tej  kompetencji  –  również  do 

podejmowania decyzji o przydziale mieszkania.

Protokołowała:                                                                                          Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej

Zofia Ujma
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